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Abstract (en)
2.1. The supply of cardboard blanks (10) to efficient packaging machines (11) leads to difficulties when cardboard blanks (10) having large
dimensions are used for the manufacture of cardboard packages. Hitherto, considerable manual intervention was necessary. 2.2. It is proposed that
cardboard blanks (10) stacked flat one on top of the other are delivered as blank stacks (13, 14) on specially designed pallets (15, 16) to a receiving
station (23, 24) of the packaging machine (10) by means of fork-lift trucks (22) or the like, that the blank stacks (13, 14) are lifted successively off the
pallets (15, 16) and are delivered to a blank magazine (25, 26) by being tilted by a tilting conveyor (46, 87), in such a way that in the region of said
magazine the cardboard blanks (10) are held in an upright position ready for removal. <IMAGE>

Abstract (de)
2.1. Die Versorgung von leistungsfähigen Verpackungsmaschinen (11) mit Kartonzuschnitten (10) stößt bei Kartonzuschnitten (10) mit großen
Abmessungen für die Herstellung von Kartonpackungen auf Schwierigkeiten. Bisher ist ein erheblicher manueller Einsatz erforderlich. 2.2. Es wird
vorgeschlagen, flach aufeinander gestapelte Kartonzuschnitte (10) als Zuschnitt-Stapel (13, 14) auf besonders ausgebildeten Paletten (15, 16) einer
Aufnahmestastion (23, 24) der Verpackungsmaschine (10) durch Gabelstapler (22) oder dgl. zuzustellen, die Zuschnitt-Stapel (13, 14) von den
Paletten (15, 16) nacheinander abzuheben und unter Kippen durch einen Kippförderer (46, 87) einem Zuschnittmagazin (25, 26) zuzustellen, derart,
daß im Bereich desselben die Kartonzuschnitte (10) in aufrechter Position für die Entnahme bereitgehalten werden.
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